
Andijk , 7 mei 2025 

Betreft: Het Raadsvoorstel Kader stellende notitie Beldershoek Andijk 

Geachte commissie leden , 

Als het goed is , is het de bedoeling dat u vanavond de kaders vaststelt voor de ontwikkeling van 

de wijk Beldershoek in Andijk. We kunnen dit initiatief van harte toejuichen , omdat , zoals de 

inleidende stukken ook beschrijven , er een groot woningtekort (voor de jongere generatie) is in 

het dorp. Er zijn echter wel een aantal punten van zorg die mij er toe doen hebben besluiten om 

vanavond een beetje van uw aandacht te vragen. 

Ik zou graag uw aandacht willen vragen voor de volgende onderwerpen: 

1. Andijk is een dorp wat wordt gekenmerkt door lintbebouwing. Voor zover mij bekend is 

daar ook beleid op geschreven , en één van de doelen daarin is dat dorpslinten zich 

kenmerken door direct aangrenzende agrarische percelen. Het is van belang dat u zich 

realiseert dat door de ontwikkeling van Beldershoek , de kenmerkende lint Hoekweg zal 

worden opgeslokt door de wijk. Wij pleiten ervoor om de inrichting van Beldershoek 

dusdanig vorm te geven dat de doelstelling van “doorzicht” zoveel mogelijk behouden 

blijft. 

Een observatie is dat veel woningen in Andijk worden verkocht aan mensen van buitenaf. 

Nu hebben we daar niets op tegen , maar de jongere generatie in Andijk vist structureel 

achter het net. Wij pleiten er daarom voor om 
voorrang te geven aan kopers en huurders 

“van het dorp” , 
om daarmee ook de jongere generatie in een vergrijzend gebied een kans 

te bieden. 

Een groot punt van zorg vinden wij dus het verkeer. De Hoekweg is een relatief smalle 

straat met hoge aangrenzende bomen. Het zal niet eenvoudig zijn om de Hoekweg 

geschikt te maken voor een extra ontsluiting aan de Beldershoek met 200 huishoudens 

die logischerwijs zullen zorgen voor een substantiële verhoging van de 

verkeersintensiteit. Wij pleiten er daarom voor om géén ontsluiting aan de Hoekweg te 

maken , behalve een fietspad. De Kleingouw en de Beldersweg zijn veel 

verkeersvriendelijkere straten , en in de aangrenzende wijk “Fruittuinen” is dit op 

dezelfde manier opgelost. We begrijpen daarom niet waarom Beldershoek 3 

ontsluitingen zou moeten hebben tegenover de Fruittuinen maar 2. 

Een punt van persoonlijk belang is dat de voorgestelde ontsluiting Hoekweg in de 

schetsen exact tegenover de voorruit van onze woning te vinden is. U kunt zich 

ongetwijfeld voorstellen dat wij er 
geen voorstander van zijn om een paar honderd keer 

per dag autolichten door het voorraam heen te hebben schijnen. Naast het pleidooi om 

géén ontsluiting op de Hoekweg toe te staan vinden wij dat er niet voldoende rekening is 

gehouden met de omwonenden met dit punt. 

Een ander belangrijk punt zijn de elektriciteitsvoorzieningen. Ik heb een aantal jaren 

geleden een vergunning ontvangen van de gemeente voor de aanleg van een 

zonneweide achter het perceel Hoekweg 36 
, welke volledig uit het zicht en in het groen 

zou worden aangelegd. Het spijt mij u te moeten meedelen dat deze zonneweide nog 

altijd niet is aangelegd , omdat de Liander onvoldoende aansluitvermogen heeft , terwijl 

er een paar honderd meter verderop een onderneming nog altijd op Diesel moet draaien 

vanwege hetzelfde probleem. Als er nu een nieuwe wijk wordt aangelegd zijn wij 
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benieuwd naar het 
plan 

hoe men de 
energie voorzieningen 

denkt te 

gaan verzorgen, 

want van de Liander hoeven we het 
schijnbaar 

niet te verwachten. 

6. Een laatste 
punt 

van 

zorg 
is het 

participatieplan. 
We hebben het 

participatieplan goed 

bestudeerd en het is 
goed 

dat hier over is 
nagedacht. 

Tevens hebben de bewoners van 

de 
Hoekweg 

inclusief 
ondergetekende deelgenomen 

aan de 
presentatie 

en 

bijeenkomst 

in het 
Dorpshuis 

in 
Andijk, georganiseerd 

door 
Timpaan. 

Het 
participatieplan omschrijft 

naar ons inzicht heel 
goed 

wat er wordt 
georganiseerd, 

maar het 
omschrijft 

niet wat daar 

vervolgens 
mee wordt 

gedaan. 
De nasmaak van de 

bijeenkomst 
is dat iedereen iets 

mag 

vinden, 
maar wie er 

vervolgens 
de besluiten neemt wordt niet 

duidelijk. 

Wij 
wensen u veel 

wijsheid bij 
het vaststellen van de 

kaders, 
en 

hopen 
u voldoende onze 

zorgen 

te hebben 
uitgelegd. 

Uiteraard 
zijn wij altijd 

beschikbaar voor 

toelichting. 

Met 
vriendelijke groet, hartelijk 

dank voor uw aandacht. 
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